
Endnu en gang velkommen til alle og tak for sidst til de,der deltog i SK 2008. 

  

I regionenen mangler vi stadig en kasserer.Vores nuværende kasserer har tilbudt at fortsætte 

med at lave regnskabet men ønsker ikke at deltage i møderne.For mig at se,er det uheldigt,at en 

kasserer ikke deltager,idet der så ikke kan stilles direkte spørgsmål til ham. Ligeledes vil evt. 

spørgsmål skulle gå igennem en anden og retur igen hvilket ikke er hensigtsmæssigt. 

Jeg foreslår derfor at hver især tænker over hvad vi gør og at vi drøfter spørgsmålet under 

"orientering fra kassereren". 

  

Vi er ved at være klar til Skanderborg Festival og håber på,at vi i år kan være ligeså mange 

entusiastiske AA-ere,der giver en hånd med. 

  

Jeg har flere henvendelser fra "nye AA-ere"der spørger hvad hattepengene går til udover 

kaffe.Jeg vil gerne opfordre ALLE til at gå hjem i grupperne og fortælle hvad pengene går til. 

  

Ellers er der mange ideer og initiativer vi arbejder videre med i de forskellige udvalg til gavn for 

den lidende alkoholiker. 

  

Til slut vil jeg ønske Jer alle en god sommer. 

  

Susanne. 

 


